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PPUH KOMA Sp. z o.o. istnieje na polskim rynku od 1989 roku. Od początku działalności zajmujemy się pro-
dukcją palników i akcesoriów dekarskich oraz urządzeń dla przemysłu mięsnego. Wieloletnie doświadczenie 
w zakresie obróbki metali umożliwiło wypracowanie standardów jakościowych pozwalających konkurować 
z najlepszymi specjalistycznymi produktami w tej branży.
Nieustannie doskonalimy nasze wyroby. Robimy to na podstawie badań własnych oraz sugestii Klientów. 
Nasze produkty stają się dzięki temu trwalsze, bardziej ergonomiczne i oszczędne. Ma to znaczący wpływ 
na ich jakość, cenę i żywotność.

PPUH KOMA Sp. z o.o. has been functioning on the Polish market since 1989. From the beginning,  
the company has been manufacturing heating torches and roofing equipment and burners as well as equip-
ment for meat industry. A long experience in metal processing allowed us to establish quality standards that 
made our products competitive with regard to the best specialist products in the industry. 
We are continuously improving our products. Improvements are based on our own investigation as well as 
on suggestions of our Clients. Thus our products are becoming more durable, ergonomic and economical. 
It significantly influences their quality, price and life span.

PPUH KOMA Sp. z o.o. работает на польском рынке с 1989 года. С самого начала своей деятель-
ности фирма занимается производством газовых горелок и устройств для мясной промыш-
ленности. Многолетний опыт в области обработки металлов принес результаты в виде раз-
работанных качественных стандартов, обеспечивающих способность реально конкурировать  
с лучшими продуктами специального предназначения из данной отрасли.

Мы постоянно совершенствуем наши изделия. Работы ведутся на основании наших обследований  
и пожеланий Клиентов. Благодаря этому наши продукты более прочные, эргономичные и эконом-
ные. Это имеет существенное влияние на их качество, стоимость и живучесть.

 



























PPUH KOMA Sp. z o.o.
66-008 Świdnica k/Zielonej Góry, Wilkanowo, ul. Kukułcza 1, Poland

Phone (+48) 68 327 33 07, Fax (+48) 68 329 91 13
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